

**TEMPERANCE**  
**Hermitage - Daruma's Eyes Pt. 2**  
**Release: 20.10.2023**

*Welcome to Hermitage - Daruma's Eyes Pt 2, a spectacular fantasy story by melodic symphony maestros TEMPERANCE*

Italian maestros of modern melodic/symphonic metal **TEMPERANCE** unleash their brand new, conceptual seventh album, **Hermitage - Daruma's Eyes Pt. 2**, out on October 20, 2023 via Napalm Records! Expanding the characteristic sound of the band with a new member, professional opera/metal singer and vocal coach Kristin Starkey, the essence of charismatic singer Michele Guaitoli (**Visions of Atlantis**) and mastermind singer/guitarist Marco Pastorino (**Serenity**) reaches a higher level. Guest musicians like Arjen Lucassen (**Ayreon**), Fabienne Erni (**Eluveitie**, **Illumishade**), Laura Fella (**Faun**) and Alessandro Conti (**Twilight Force**) complement the exciting journey. Following the release of their last album, **Diamanti**, in 2021, and this year's successful European tour with **Tarja** (ex-**Nightwish**), it is time for **TEMPERANCE** to open a new chapter! The quintet, which also counts on bassist and founding member Luca Negro, continues to evolve their sound with their new drummer Marco Sacchetto, who joined the band for their early 2023 tour dates, along with New York-based singer Kristin Starkey, who adds a dark and powerful timbre to the band. Catapulted into another era by finding the Japanese doll, Daruma, protagonist Viktor wakes up in a magical village called Hermitage, exploring its secrets track by track. Getting into a fight between the siblings Anningan and Irin, only Viktor's destiny is the key to their conflict. The multitasking Arjen Lucassen (Ayreon) opens "*Daruma*" with galloping guitar passages while the dark timbre of singer Kristin Starkey introduces the villain Anningan. Followed by "*Welcome To Hermitage*", **TEMPERANCE** presents the magical world of Hermitage with fairytale-like flutes, twinkling chime elements, and the vocal arrangements of singers Fabienne Erni (Eluveitie, Illumishade) and Laura Fella (Faun). "*No Return*" glances with the band's characteristic sing-along refrain and operatic fragments while the track "*Join Me*" ranges from marvelous vocal harmonies to grand compositions. The spellbinding "*Darkness is just a Drawing*" and uplifting "*Full Of Memories*" gather the atmosphere of **Hermitage - Daruma's Eyes Pt. 2** once again, before "*Cliff*" closes the album with rising melodies, epic orchestration arrangements, and inimitable vocal spotlights. The concept album was produced by **TEMPERANCE** guitarist and singer Marco Pastorino and mixed and mastered by Simone Mularoni (**Luca Turilli**, **Michael Romeo**, **Twilight Force**) at Domination Studio in San Marino. Come explore Viktor's legacy!

*Ein modernes Symphonic/Melodic Metal Konzeptalbum - mit Mitgliedern von Visions of Atlantis und Serenity*

**TEMPERANCE**, die italienische Melodic und Symphonic Metal Formation veröffentlicht am 20. Oktober 2023 ihr siebtes Studioalbum ***Hermitage - Daruma's Eyes Pt. 2***. Damit schlagen sie einen neuen Weg ein und präsentieren sich zugleich in neuer Formation. Zusammen mit der studierten Opern- /Metalsängerin und Vocal Coach Kristin Starkey hebt sich die stimmliche Darbietung von Michele Guaitoli (**Visions of Atlantis**) und Mastermind Marco Pastorino (**Serenity**) auf ein neues Niveau, während sie durch brillante Gastmusiker wie Multitalent Arjen Lucassen (**Ayreon**), Sänger Alessandro Conti (**Twilight Force**) und den beiden Sängerinnen Fabienne Erni (**Eluveitie**, **Illumishade**) und Laura Fella (**Faun**) ergänzt werden. Nach der Veröffentlichung ihres Albums ***Diamanti*** im Jahr 2021 und der diesjährigen erfolgreichen Europatournee mit **Tarja** (ex-**Nightwish**) ist es für **TEMPERANCE** an der Zeit, ein neues Kapitel aufzuschlagen! Neben dem Gründungsmitglied und Bassisten Luca Negro wird das Quintet um die facettenreichen Stimme von Kristin Starkey und Marco Sacchetto an den Drums ergänzt. ***Hermitage - Daruma's Eyes Pt. 2*** erzählt auf 14 Tracks vom Protagonisten Viktor, der auf magische Weise durch die japanische Puppe Daruma im verwunschenen Ort Hermitage aufwacht und Stück für Stück dessen Geheimnisse und Intrigen entschlüsselt. Durch mitreißerische Riffs von Multinstrumentalist Arjen Lucassen und eingängigen Beats kreiert der Album-Opener „*Daruma*“ unvergessliche Klangwelten. Gefolgt von „*Welcome To Hermitage*“ setzt sich die märchenhafte Untermalung durch Flöten, Chimes-Elementen und der herausragenden Begleitung von Fabienne Erni und Laura Fella in den Köpfen der Fans fest. Während „*No Return*“ in einem rockigen Symphonic Gewand erglänzt und durch symphonische Höhen ergänzt wird, stellen **TEMPERANCE** auf „*Join Me*“ einmal mehr ihre Vielseitigkeit unter Beweis und verschmelzen atemberaubende Harmonien mit epischen Kompositionen. „*Darkness Is Just A Drawing*“ offenbart durch grandiose Harmonien das Band-typische Markenzeichen, während „*Full Of Memories*“ das Konzeptalbum durch epische Orchestration und dynamischen Melodien akzentuieren. ***Hermitage - Daruma's Eyes Pt. 2*** bietet zweifellos **TEMPERANCE**s unvergesslichstes Abenteuer, das erlebt werden muss!